
 
 

Zápis ze zasedání Akademického senátu VŠPJ 
č. 6/2007 

ze dne 24. 10. 2007 
 
Přítomni:  za akademickou komoru (dále jen AK)  9 (viz prezenční listina) 
       za studentskou komoru (dále jen SK)  3 (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Ing. David Matoušek – za AK 
                   Tereza Macháčková  - za SK 
 
Hosté: PaedDr. Ladislav Jirků, rektor školy 
             Mgr. Alena Štěrbová, prorektorka pro rozvoj 
  PaedDr.. Jaromír Rux, CSc., vedoucí katedry cestovního ruchu 
             Ing. Vladimír Křesťan, vedoucí ICV 
  Anna Řeháková, vedoucí ekonomického oddělení 
  Martina Doležalová, vedoucí cestovní agentury 
 
Celkem přítomna nadpoloviční většina členů, zasedání je usnášeníschopné. 
 
Jednání zahájil a řídil Ing. Jakub Novotný, předseda akademického senátu. 
 
Program:  

1. Určení ověřovatelů zápisu 
2. Schvalování návrhu na založení cestovní agentury 
3. Rozbor doplňkové činnosti VŠPJ za rok 2006 
4. Disciplinární komise VŠPJ 
5. Různé 
6. Termín dalšího zasedání 

 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
 Ověřovateli zápisu byli určeni Ing. L. Měrtlová za AK a V. Kratěnová za SK. 
 
2. Schvalování návrhu na založení cestovní agentury 
 Rektor předložil AS ke schválení podle § 9, odst. 1a) zákona č. 111/1998 Sb. (o 
vysokých školách) návrh na založení cestovní agentury při VŠPJ. K předloženému návrhu se 
vyjádřil rektor školy a vedoucí katedry cestovního ruchu. 
 Cestovní agentura bude pracovat od 1.1.2008 jako samostatné nákladové středisko. 
Cestovní agentura bude pracovat pod vedením Martiny Doležalové; v agentuře budou 
vykonávat odborné praxe studenti oboru cestovní ruch. Přímé řízení tohoto nákladového 
střediska v oblasti dodržování ekonomických pravidel a pracovně právních vztahů bude 
realizováno v rámci účelových zařízení kvestorky. Metodickým řízením je pověřen vedoucí 
katedry cestovního ruchu. Předpokládaný rozpočet cestovní agentury na rok 2008 je 
vyrovnaný. 
 Hlavním cílem zřízení cestovní agentury VŠPJ je zkvalitnění výuky studentů, spojení 
teoretické výuky s praxí a moderní způsob aplikace didaktické metody výuky. 
 Po diskusi členové senátu přistoupili ke hlasování.  



 
AS schvaluje návrh na založení cestovní agentury při VŠPJ od 1. 1. 2008 
ANO 12 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 
(v době hlasování nebyl přítomen člen SK Jan Bartoň) 
 
Návrh na založení cestovní agentury při VŠPJ od 1. 1. 2008 byl schválen. 
 
3. Rozbor doplňkové činnosti VŠPJ za rok 2006 
 S rozborem doplňkové činnosti přítomné seznámil rektor a prorektorka školy. Celkový 
výsledek hospodaření je plus 685 688 Kč, ztrátové  je pouze středisko ICV a menza. Ve 
středisku ICV ztrátu způsobilo zaúčtování čtvrtiny mezd slečny Šárky Venkrbcové do nákladů 
střediska. Jak informovala prorektorka Mgr. Štěrbová, vzdělávání v rámci ICV vyplývá podle 
vysokoškolského zákona z poslání školy a souvisí s její hlavní činností, proto pro příště už  
nebudou  tyto náklady účtovány do nákladů střediska ICV. 
Menza se v letošním roce zlepšila ve výsledku hospodaření a je předpoklad pro minimalizaci 
ztráty. 
 
4. Disciplinární komise VŠPJ 
 Rektor informoval členy AS o ukončení funkčního období většiny členů Disciplinární 
komise VŠPJ k 31. 1. 2008 a  zároveň požádal o spolupráci při vyhledávání nových členů této 
komise. Návrhy na jmenování bude schvalovat AS na některém z příštích jednání. 
 
5. Různé 

• studenti VŠPJ připravují II. vysokoškolský ples 
• A. Řeháková: výroční zpráva o hospodaření za kalendářní rok je zpracovávána 

podle doporučené osnovy MŠMT;  pokud členové senátu žádají o další 
porovnání a rozbory, je třeba tyto požadavky předložit v dostatečném 
předstihu. 

  
6. Termín dalšího zasedání AS VŠPJ 
 5. prosince 2007 v 15:00 hodin 
 
 
 
Příloha: prezenční listina 
 
 
Zapsala: Jarmila Šprinclová                       Za správnost: Ing. Libuše Měrtlová  
                                                                                            
                                                                                           Vendula Kratěnová              
                                                                                          
 


